

明愛屯門馬登基金中學
2022-2023 年度 家長通告

敬啟者：

陸運會

為提高同學對田徑運動之水平及興趣，培養積極人生，本校茲定於 2022 年 12 月 23 日（星期五）假屯門鄧肇堅運動場舉行周年陸運會。是日全體學生必須出席，甚或參與比賽。

按有關防疫要求，所有人士進入康樂場所，皆須持有效「第三針疫苗注射紀錄」或有效之「豁免證明」，敬請 貴家長留意及確保子女符合相關要求。

此致

貴家長

體育科何信鑾老師負責主理

校長

謹啟

袁國明

二零二二年十二月十五日



家長通告第 2223_113 號

〔 回 條 〕

敬覆者：

本人已知悉有關 貴校舉辦陸運會之安排，並同意小兒/小女()班()

* 參加以下比賽項目: 1. _____ 2. _____ 3. _____。

並保證他/她健康良好，可以參加有關比賽。

出席陸運會。

出任大會工作人員。

本人 * 了解並會確保子女符合政府有關防疫規定。

(*請在適當空格內加上「✓」)

此覆

明愛屯門馬登基金中學

中 _____ 班 _____ 號 學生： _____

家長簽署： _____

家長姓名： _____

日期： _____

Caritas Tuen Mun Marden Foundation Secondary School
2022 - 2023 Parents' Notice

15 December 2022

Dear Parents / Guardians,

Sports Day

To promote sportsmanship and a healthy lifestyle, the annual Sports Day will be held for all students at Tang Shiu Kin Sports Ground in Tuen Mun on 23 December 2022 (Friday). All students must attend and take part in sports events.

According to the covid-19 regulations, students are required to show either the third covid-19 vaccination record or medical exemption certificate or an effective recovery record when entering the sports ground.

For enquiries, please contact the teacher-in-charge Mr. Ho Shun Luen (Physical Education).

Yours faithfully,

Mr. Yuen Kwok Ming
Principal

✂

Parents' Notice No.: 2223_113

Reply slip

Dear Sir,

I acknowledge the school notice on the Sports Day and I agree my son/daughter to

* take part in the events:
1. _____ 2. _____ 3. _____ 4. _____
and assure that he/she is physically fit to participate.

attend the Sports Day.

be a student helper for the Sports Day.

And I * understand and ensure my son/daughter will comply with the related regulations.

(*Please put a tick in the appropriate box.)

Name of Student : _____
Class and Class no. : _____ ()
Signature of Parent / Guardian : _____
Name of Parent / Guardian : _____
Date : _____